
Referat fra bestyrelsesmøde d.12-8-2020. kl.13,00 i gildesalen 

1. Valg af dirigent og mødesekretær. 

Reimonn Paulsen blev valgt til dirigent og mødesekretær. 

2. Orientering af formanden. 

Der vil blive afholdt seminar for afdelingsbestyrelserne i alle afdelingerne 

d.7-11-2020 i Helgenæsparkens gildesal. 

De sidste murebaljer der har stået i området er blevet fjernet. 

Hans har lovet at vi snart vil få sat lys på vores skilt ud mod Helgenæsvej, 

Det har manglet siden vi fik sat nye stolper op til skiltet. 

Der er blevet konstateret manglende hulmursisolering i muren ved udskiftning 

Af terrassedøre, fra 55 125. 

3. Information fra viceværten. 

Hans fortalte at der vil blive udskiftet terrassedøre fra 77-109 i løbet af efteråret. 

Det ville også være dejligt med et nyt blødgøringsanlæg til vaskeriet, da det gamle 

er slidt op.  

Hans fortalte også at de fra første september skal passe afdelingen på Løjtoftevej, 

så en af  dem vil være væk i perioder. 

4. Planlægning af generalforsamling. 

Der blev aftalt at der ikke vil blive serveret kaffe samt øl og vand, der vil blive opsat 

stole efter gældende regler. Der vil blive indkøbt håndsprit, og en fra bestyrelse vil 

stå ved indgange så alle får sprittet hænder. 

5. Valg af ny suppleant. 

Der er en person som gerne vil. 

6. Eventuelt. 

Der var ikke noget under eventuelt. 

 

 

 

Referat Reimonn Paulsen 

 

 

 

 

 

 


